

武汉国际线束加工技术展览会

Wuhan Electrical Wire Processing Technology Expo

中国中西部领先的连接器/线束加工展览会 汇集了各种连接器、线缆\线束及加工技术设备 The Largest Dedicated Wire Processing Event Of The Year in China

指导单位/Directed by:

湖北省商务厅

Department of Commerce of Hubei Province

湖北省经信委

Department of Economy and Information Technology Of Hubei Province

支持单位/Supported by:

中国电子学会

China Electronics Society

中国电子科学研究院

China Electronics Science Research Institute

湖北省科学技术协会

Hubei Science and Technology Association

联合主办/Co-organized by:

湖北省对外科技交流中心

Hubei Science & Technology Exchange Center with Foreign Countries

湖北省电子学会

Hubei Electronics Society

武汉电子智能制造协会

Wuhan Electronic Intelligent Manufacturing Association

湖北省半导体行业协会

Hubei Semiconductor Industry Association

武汉沃森联创展览有限公司

Wuhan Watsonun Exhibition Co., Ltd.

广州嘉实沃森展览有限公司

Guangzhou J&S Watson Exhibition Co., Ltd

2025年5月15日-17日 May 15-17, 2025

武汉·中国光谷科技会展中心
China Optics Valley Convention
and Exhibition Center

Electronics Tech Show

you can not miss

www.whiie-expo.com



OVC 中西部地区唯一的连接器/线束加工技术展览会

武汉半导体与电子技术展 The only electrical Wire Processing Technology exhibition in China Midwest

2025 武汉国际线束加工技术展览会是 OVC 2025 武汉电子/半导体博览会专题展之一,将于2025年5月15日至17日在中国武汉·中国光谷科技会展中心召开行。线束加工技术展览会将集中展示各种连接器、线缆\线束及加工技术设备,组委会将利用优势资源邀请中西部的汽车制造、机械设备、自动化控制、机车电子、电力电工、航空航天、仪表仪器、通讯通信、家用电器、新能源、医疗器械等领域数万名专业买家参观采购,本次展会将推动中西部地区电子信息产业的跨越式发展,促进先进技术在中西部地区的创新用。VOC 2025 展规划30000㎡展出面积,360家领先展商,27000名专业观众以及十多场专业论坛。期待与您相约武汉,携手共拓电子产业新机遇!

Wuhan Electrical Wire Processing Technology Expo 2025 will be held within Wuhan International Semiconductor Industry and Electronic Technology Expo on May 15-17, 2025 at Wuhan-China Optics Valley Convention and Exhibition Center, China. As the exclusive showcase for the electrical wire harness, wire and cable processing industries, the exhibition connects buyers with local, national, and international manufacturers and distributors. It's the only event where the industry meets as a whole to present and access new technologies, innovative products and services, as well as solutions for challenging wire problems in China midwest. By bringing together buyers and manufacturers, this exhibition presents the ideal venue to find new opportunities and generate new business. More than 27,000 Attendees and 360 Exhibitors will be expected to participate in the exhibition.



参展商/Exhibitors

拥有以下产品/技术的公司 Manufacturers and Trading Companies:

- ●连接器
 - Connector
- ●接插件

Connector

- ●线缆
- Cable
- ●线束 Wiring harness
- ●配线器材 Wiring equipment
- ●线束加工设备 Wire harness processing equipment

商务洽谈/Business Meetings

- ●宣传介绍新产品 与技术 Newproduct/Technology Introduction
- ●技术咨询 Technical Consultation
- 洽谈价格&安排 交货日期 New Partnership Arrangement
- ●收集行业最新 咨讯 Price/Delivery Date

专业观众/Visitors

主要来自以下行业的制造商 Professional visitors and buyers from:

- ●汽车电子 Automotive electronics
- ●电力电工 Power electrician
- ●航空航天 Aerospace
- ●仪表仪器 Instrumentation
- ●通讯通信 Communication communication
- ●家用电器 Household appliances
- ●新能源 New energy
- ●医疗器械 Medical equipment



极具有潜力的中西部电子市场机会

Huge potential market for electronics industry players in Midwest China

2022年,**湖北省**电子信息产业实现主营业务收入7655亿元,同比增长两成,其中电子信息制造业主营业务收入为5101亿元。根据今日发布的《湖北省突破性发展光电子信息产业三年行动方案(2022—2024年)》,到2024年,全省以光电子信息为特色的电子信息产业规模力争突破万亿元,进一步巩固和提升在全国"独树一帜"的领先地位,为打造具有全球影响力的世界级光电子信息产业集群奠定坚实基础;推进集成电路、光通信、激光、新型显示和智能终端等领域重点突破,带动软件和信息技术服务业、新一代信息通信等相关领域发展。

In 2022 and 2023, the revenue of the electronic information industry in Hubei, led by optoelectronic information, reached 765.5 billion yuan (\$108.49 billion) and 820.9 billion yuan, respectively. From January to August this year, the revenue of the electronic information industry reached 597 billion yuan, a year-on-year increase of 13.53 percent. It is expected to reach 1 trillion yuan level by the end of the year.





暨武汉国际线束加工技术展览会





中西部专业的电子设计、研发与制造技术展览会

Leading Exhibition for Electronics R&D, Manufacturing and Packaging Technology in China Midwest!

同期配套论坛:线速加工技术国际论坛

Concurrent forum: International Forum on Electrical Wire Processing Technology

同期专题展示区/Cocurrent themed exhibitions

- ◆ 半导体与芯片技术展 Semiconductor and Chips Expo
- ◆ 触摸屏与显示技术展 TOUCH & DISPLAY Expo
- ◆ 电子测试测量技术展 Electronics Testing Expo
- ◆ 线路板技术展 Printed Circuit Boards Expo
- ◆ 电子制造技术展 Electronics Manufacturing Expo

展位费用/Booth fee

展 <mark>位类型</mark> type	展位规格 specifications	展位价格 price
标准展位 standard booth	9 m²	USD 2600/个
	18m²	USD 5200/个
光地 raw space	36㎡起租at least	USD 260/m²

注:双开口展位加收10%的展位费

武汉线束加工技术展组委会

Wuhna Electrical Wire Processing Technology Expo organizing committee

沃森展览 | J&S Watson Exhibition

联系人/C:Brian BAO/鲍文景 手机/M:86-135 5463 0253 (微信同号) 邮箱/E:brianbao@jswatsonexpo.com